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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Oliver Thim väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Incident Mötet går bakom stängda dörrar.

§5 Runda bordet Bemelie, i sin oändliga givmildhet, ger Ludwig ordet först.

§5.1 F6 F6 planerar ET-raj. Under veckan deltog de i FIF:s utmaning och såg till att
FIF kommer behöva göra på tok för många armhävningar.

§5.2 Foc Gustav har sagt till Jesper att skriva aspbudget. Idag fyller han år. Han gratu-
lerar sig själv och fördömer alla som har pratat under mötet utan att gratulera
honom. Utöver det är arkadspelet försenat en månad och Gustavs mustasch
har återvänt.

§5.3 Kärnstyret Albert har återställt mailadresser åt folk.
Sofia var på NU förra veckan, men har mest pysslat med sitt kandidatarbete
på sistone. Hon gratulerar Gustav och frågar hur mycket han fyller. Gustav tar
illa vid sig och säger att ”man aldrig frågar en gammal om dess ålder”.
Joseph har ordnat folks accesser och kollat på beställning av sektionsattiraljer.
Bland annat har han tittat på tygkassar, något flera frågade om i höstas.
David har börjat fundera på att lägga upp en ny kontoplan för sektionen, vilket
födelsedagsbarnet tycker låter skitjobbigt.

§5.4 DP Isabella klagar på att David inte skickar vidare ordet och tar det själv. DP har
köpt en ny ölkyl och planerat aspning och ET-rajs-förfest. Hon glömmer att
skicka vidare ordet.

§5.5 Kärnstyret Sjemelie var på SU i måndags. De fick veta hur de kollar resultaten från Stu-
dentbarometern för de olika sektionerna, men det funkade visst inte, och han
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som kan fixa det är på semester. Utöver det har hon rensat sin mail.
Bemelie tycker det är kul att sortera mail. Under veckan har hon lagt orimligt
mycket tid på sin aspposter. Idag ska hon ha möte med någon från Bonsai.

§5.6 FnollK Emma har mest mailat och tänkt på tentor.

§5.7 SNF SNF har haft ett avstämningsmöte med PA och SVL.

§5.8 FARM FARM har haft lite möten och skrivit lite avtal. Imorgon ska de ha möte om
spons inför mottagningen.

§6 Inforunda

§6.1 SU Sjemelie berättar att de pratade om ifall Chalmers borde skaffa en kurator
igen på SU i måndags. Alla där var positivt inställda, och SO ska jobba för
det. Bemelie säger att vissa tycker att SVL räcker som kuratorer. Sjemelie
tycker det är konstigt; med SVL pratar man om studier, och då kan det vara
jobbigt att prata med samma person om hur man mår.

§7 Arrangemang under
LP4

Bemelie tycker inte att det är läge att öppna upp; smittosituationen är inte
bättre än vad den var i LP3. Hon yrkar på att behålla samma regler.
Isabella nämner att FIF får ha utomhusarr för åtta personer, och undrar om det
kan vara aktuellt att få ha asparr med samma persongräns. Bemelie påpekar
att kåren valde att tillåta idrottsarr för att främja fysiska aktivitet och hälsa,
samt att om man har fysiska asparr kan folk känna sig tvungna att närvara för
att komma med i kommittén.
Oliver säger att SNF tänkte ha upphämtning inför sin ost- och vinkväll. De
tänker att man kan få köpa sakerna själv i butik och få pengar för det om man
inte vill komma till skolan och plocka upp. Han funderar lite över faktumet att
man ändå skulle behöva komma in till skolan för att lämna kvittot, men David
påpekar att man kan posta kvitton. Joseph tillägger att man kan vara med på
arret även utan osten och vinet om man inte känner sig bekväm med något av
alternativen.
Oliver tänker att vi kanske borde prata om vad som ska tillåtas först när
smittoläget lättar upp. Själv tänker han att utomhusarr med färre deltagare
och utan mat vore mest lämpligt. Ludwig nämner att F6 har planerat för ett
potentiellt arr längre fram om situationen tillåter där några sittande F6 hänger
vid en grill i skogen, och några aspar i taget får komma dit. Bemelie tror inte
det kommer vara läge alls för aspningarna, men att det kanske kan funka för
överlämningar och teambuildingar.
Gustav undrar om vi kommer kunna ha arr i framtiden där man får delta om
man har vaccinationsintyg. Oliver tycker det blir lite orättvist beroende på
var man hamnar i vaccinationskön. Albert tänker att det kanske skulle vara
en idé om högskolan eller kåren tog initiativ till det. David håller med Oliver
om att det skulle vara orättvist, i alla fall nu i vår. Det kanske vore något
till i höst, men då är det en fråga för nästa Styre. Gustav tror det vore bra
om vi diskuterade det lite, så att det inte blir första frågan att hantera nästa
verksamhetsår.
Beslut: Att förlänga besluten om förbud mot fysiska arr, om idrottsarr, upp-
hämtningar och leveranser för LP4.
Bemelie tycker att det vore bra om det kommunicerades ut till alla sektionsak-
tiva så snart som möjigt. Ludwig skämtar om att han kan skriva mailet, men
tas seriöst och får det som ansvar.
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§8 Motionssvar

§8.1 Invalsflytt Motionen handlar om att flytta invalen av Kräldjursvårdare, Sektionsnörd och
Frisörer till LP1 för att korta ner LP3-mötena.
Sjemelie tror det vore bra. I LP1 är det mest formalia och det kan bli rätt
tråkigt. Det blir ett roligare första möte för Nollan om det hålls några mind-
re seriösa inval. Hon tycker dock att man borde prata med de som sitter på
posterna nu först; flyttas deras inval till LP1 för de bara sitta i två läsperioder.
David håller med om att LP3-mötet är för långt, men är osäker på om LP1
är rätt möte; vore LP2 bättre? Joseph påpekar att vi precis har flyttat FIF:s
inval dit, så det kan hända att även LP2-mötena blir långa som de är.
Emma tänker att en sån flytt kan påverka vem som söker; LP1 blir som sagt
första mötet för Nollan, och då kan det vara läskigt att söka.
Bemelie tycker det låter som att vi är positivt inställda till motionen, men
behöver fundera mer. Hon tar på sig att prata med de som sitter på posterna
och att starta en Slacktråd med talmanspresidiet om det.

§8.2 Ordning på
dagordningar

Samma motionär som för den andra motionen vill även riva upp beslutet om
att kräva att inval hålls före propositioner och motioner på sektionsmöten.
Bemelie tycker att man behöver prata med talmanspresidiet. Joseph påpekar
att bestämmelsen motionären pratar om säger att man bör hålla inval före
propositioner och motioner, så det är verkligen ingen brådska. Han tycker dock
att det är en uppenbart vettig motion och tillägger att det inte finns någon
motivering alls i protokollet från sektionsmötet där det beslutades.
Ludwig nämner att KfKb delade upp sitt sektionsmöte i två och hade ett för
inval och ett för resten. Bemelie säger att många sektioner har gjort sånt, men
det har haft varierande resultat. Vi kan ta upp frågan igen i LV1.

§9 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:58!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Oliver Thim
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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